Every Member A Minister
人人皆服事，個個都傳道
Ephesians4:11-16 
“And He gave some as apostles, and some as prophets, and some as evangelists, and some as pastors and teachers, for the equipping of the saints for the work of service, to the building up of the body of Christ; until we all attain to the unity of the faith, and of the knowledge of the Son of God, to a mature man, to the measure of the stature which belongs to the fullness of Christ. As a result, we are no longer to be children, tossed here and there by waves, and carried about by every wind of doctrine, by the trickery of men, by craftiness in deceitful scheming; but speaking the truth in love, we are to grow up in all aspects into Him, who is the head, even Christ, from whom the whole body, being fitted and held together by that which every joint supplies, according to the proper working of each individual part, causes the growth of the body for the building up of itself in love.”
以弗所書4：11－16
祂所賜的有使徒，有先知，有傳福音的，有牧師和教師。為要成全聖徒，各盡其職，建立基督的身體，直等到我們眾人在真道上同歸於一，認識神的兒子，得以長大成人，滿有基督長成的身量，使我們不再作小孩子，中了人的詭計和欺騙的法術，被一切異教之風搖動，飄來飄去，就隨從各樣的異端。惟用愛心說誠實話，凡事長進，連于元首基督。全身都靠祂聯絡得合適，百節各按各職，照著身體的功用彼此相助，便叫身體漸漸增長，在愛中建立自己。
1. Equippers and ministers裝備者和服事者: 
Equippers equip every Christian to minister. 裝備者裝備（成全）每個人來服事
One lie can hold the church for 2000 years. 一個謊言阻礙了教會發展2000年之久
Imagine the whole Body is mobilized: the whole world will be shaken!
基督的身體總動員的時候，整個世界會為之震動！
2. We grow into unity and maturity (v.13). 基督的身體的成長目標是合一與成熟
A child’s body does one thing: GROW! 孩童的身體只作一件事：長大
The church grows into unity of faith and knowledge of Christ, and grows into His likeness. 

眾人長大，在真道（信仰）上以及對基督的認識上，同歸於一，也長成祂的形象。
How does the Body of Christ grow?基督的身體是如何成長的呢？
1. The whole body causes the growth of the body. 身體的所有部分叫整個身體成長。
The body grows by everybody contributes and everybody grow. 
耶穌身體的成長是要每個人都貢獻，每個人都成長。
2. We grow by speaking the truth in love. 當我們用愛心說誠實話，身體就會成長。
3. The Body grows by being fitted and held together from Christ. 
當各部份都聯絡得合適，身體就成長。
4. The Body grows by every joint supplying. 百節各按各職時，身體就成長。
身體的各個環節都各盡其職時，身體就成長。
5. The Body grows by the proper working of each individual part.
肢體照著各體的功用彼此相助時，身體就會成長。
